
Z Á P I S N I C A 
Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 30.04.2009 

 
Počet poslancov Obecnéh zastupiteľstva : 9 
Prítomní: 8 
Ospravedlnení: Ing. Ľudmila Radičová 
Ďalší prítomní: Mjr. Slavomír Milde 
Starosta obce :     Mgr. Peter Švaral 
Hlavný kontolór:  Natália Topolčányová  
Pracovníci OcÚ a občania podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
2. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva – pán Ján Ambra  
3. Správa o rokovaní komisií OZ 
4. Informácia o pripravovanej činnosti vo vojenskom obvode Záhorie a na vojenskom letisku Kuchyňa  
5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti  
6. Informácia o plánovanej investičnej činnosti v obci v roku 2009 
7. Rôzne  
8. Interpelácia poslancov  
9. Diskusia 
10. Záver 

K bodu programu č. 1 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Svaral. Po privítaní hosťa Mjr. Milde, 
poslancov a ostatných prítomných, ospravedlnil neprítomnú poslankyňu Ing. Radičovú a oboznámil prítomných 
s programom riadneho zasadnutia OZ. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena Karšayová. Starosta predložil 
návrh na overovateľov zápisnice – František Ambra , Mgr. Amália Benkovičová a zloženie návrhovej komisie – 
Báchor Vladimír, Alica Buchbauerová , Ján Diviak.  
OZ predložené návrhy jednohlasne schválilo- uznesenie č. 19/2009    
 
K bodu programu č. 2 
Silvia Dubíková, ktorá mala nahradiť odstupujúceho poslanca Ing. Andreja Toppolčányho  sa mandátu poslanca  
vzdala. Tento post prijal ako ďalší v poradí, podľa výsledku volieb p. Ján Ambra, ktorý zložil zákonom predpísaný 
sľub bez výhrad -  uznesenie č.20/2009 
 
K bodu programu č. 3 
Starosta informoval o stretnutí sociálnej komisie, ktorá sa zaoberala problémom pani Jurkovičovej, výberom 
žiadateľov do voľných obecných bytov, ten však z dôvodu dokladovania potvrdení ešte nie je ukončený. Kultúrna 
komisia sa zaoberala prípravou letných podujatí. Stavebná komisia prejednávala žiadosti o stavebné povolenie, 
žiadosti o odkúpenie obecných pozemkov, nové dopravné značenie v obci. Starosta ďalej informoval o stretnutí 
všetkých poslancov s predstaviteľmi poľovného združenia Hôrka a predstaviteľmi Združenia vlastníkov pôdy, ktorí 
prejednávali podmienky  uzatvorenia zmluvy o postúpení práva poľovníctva na pozemkoch vo vlastníctve obce. 
OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní komisií OZ- uznesenie č. 21/2009 
 
K bodu programu č. 4 



Starosta predstavil prítomným Mjr. Slavomíra Milde, ktorý bol  na žiadosť starostu obce Mgr. Švarala poverený 
veliteľom vzdušných síl v Kuchyni ,  informovať občanov Rohožníka o dočasnom pôsobení letiska Sliač na letisku 
Kuchyňa. Mjr. Milde  zdôraznil, že táto výluka je stav dočasný po dobu 1 roka. 
V súvislosti s výlukou letiska Sliač, bude letecká technika leteckej základne generálmajora Otta Simka Sliač 
dočasne prevádzkovaná na letisku Kuchyňa. Príslušníci leteckej základne Sliač opustia priestory letiska do 
5.5.2009. Túto úlohu zrealizujú v 17.-19. týždni preletmi leteckej techniky L-39 a  MiG-29 z letiska Sliač na letisko 
Kuchyňa. Dňom 4.5.2009 začne Letecká základňa Sliač plniť úlohy pohotovostného systému vzdušných síl OS 
SR, t.j. zabezpečenie suverenity vzdušného priestoru SR a úlohy leteckého výcviku letiska Kuchyňa. 
Predpokladaný termín skončenia pôsobenia sliačskej leteckej techniky z letiska Kuchyňa je, v prípade dodržania  
plánovaných prác , stanovený na tretí štvrťrok 2010. Pre zabezpečenie výcviku stanovil veliteľ Vzdušných síl  OS 
SR letové dni prúdovým lietadlám L-39 a MiG-29 v pondelok, utorok a v stredu od 7,00 hod. do 23hod. s tým, že 
prvý pracovný deň(pondelok) začnú svoju činnosť od 10:00 hod. a v zimnom období ukončia činnosť o 22:00 hod. 
Väčšina letov bude ukončená do 22:00 hod. a iba vo výnimočných prípadoch do 23:00 hod. Pohotovostný systém 
vzdušných síl je zabezpečený nepretržitou prevádzkou podliehajúcou národnému veleniu NATO. To vyžaduje 
pravidelné preverovanie pripravenosti systému kedykoľvek v dennú i nočnú hodinu vzletmi dvoch stíhacích 
nadzvukových lietadiel MiG-29. Mjr. Milde uistil prítomných, že cvičenie nebude v takej intenzite a rozsahu 
v porovnaní s cvičením francúzskej armády. P. Alica Buchbauerová  sa opýtala či by nebolo možné skrátiť dobu 
letov a taktiež rešpektovať čas po obede , ktorý je určený pre deti v Materskej  škôlke na spánok. 
Mjr. Milde:  Nočných letov bude minimum a budú zamerané hlavne na pristávací manéver. Prelety budú  
orientované smerom na juh od obce Rohožník v dostatočnej vzdialenosti ,a keďže systém lietania je po 
stanovenom okruhu vo výške 400m, hluk nebude vysoký a našu obec nezaťaží. 
P. Stanislav  Belanec sa opýtal, či by sa nedali skrátiť lety v zimnom období. Mjr. Milde: Piloti majú predpísaný 
počet nočných letov, ktorý musia dodržať a zdôraznil, že tých letov bude mininum. 
P. Silvester Novák sa opýtal či budú prebiehať detonácie. Mjr. Milde : Výcvik na strelnici bude a presné termíny  
sú včas oznámené dotknutým obciam. Tieto rozpisy sú vždy uverejnené na web stránke obce www.rohoznik.sk 
i na úradnej tabuli pred Obecným úradom.  P. Augustín Hajdúch sa opýtal kedy bude deň otvorených dverí na 
letisku v Kuchyni . Mjr. Milde: Pri tejto príležitosti pozval všetkých prítomných na  Deň otvorených dverí, ktorý sa 
bude konať  30.05.2009. P. Peter Habdák sa opýtal či bude obmedzený vstup do lesa . Mjr. Milde: Pri bežnom 
výcviku nie. Ak bude cvičenie prebiehať na strelnici B, treba dodržiavať zákaz vstupu podľa plánovanej činnosti 
vo VO. Pri vstupe je ale potrebné  dodržiavať bezpečnostné pokyny aby nedošlo k strate ľudského života . 
Starosta na záver  povedal, že  prípadné sťažnosti v súvislosti s letovou činnosťou budú predmetom rokovania 
s predstaviteľmi Dopravného leteckého krídla a poďakoval Mjr. Milde za účasť .    
OZ vzalo na vedomie správu Mjr. Milde o pripravovanej činnosti vo Vojenskom obvode Záhorie a na vojenskom  
letisku Kuchyňa – uznesenie č. 22/2009 
 
 
 
K bodu programu č. 5 
Hlavná kontrolórka p. Natália Topolčányová podala správu o výsledku kontroly efektívneho hospodárenia 
s finančnými prostriedkami v Základnej škole, družine a školskej jedálni za obdobie r. 2008 a kontrolu efektívneho 
hospodárenia s finančnými prostriedkami v Materskej škole a školskej jedálni za obdobie r. 2008. Obe správy sú 
ako príloha k zápisnici . 
OZ vzalo správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti na vedomie- uznesenie č.23/2009  
 
K bodu programu č. 6 
Starosta obce informoval prítomných o prebiehajúcej a plánovanej investičnej činnosti v obci v najbližšom období. 
Jednou z činností, ktorá sa blíži do finále je príprava na IBV v lokalite časť Rybník a časť Ihrisko, ktorá po 
ukončení  stavebného konania bude pripravená na odpredaj pozemkov a samotnú výstavbu.  



V riešení je i vykonanie stavebných zásahov v budove Základnej školy z dôvodu potreby zníženia  energetickej 
náročnosti a taktiež obnova zlého technického stavu celej budovy. Predbežný rozpočet podľa projektu je v sume 
6,5 mil. Sk. Ak sa nepodarí získať na túto investíciu prisľúbené finančné prostriedky, obec ju sčasti pokryje 
z obecného rozpočtu. 
Rekonštrukcia pomníka Jána Nepomuckého je pred dokončením. Pôvodný pomník  bol značne poškodený, preto 
je budovaný na jeho mieste nový. 
V súčasnosti prebieha v spolupráci s OZ Jablonka rekonštrukcia kaplnky sv. Urbana, ktorú dotujú  OZ Jablonka 
,sponzorské príspevky a dobrovoľná činnosť  jednotlivcov. Zatiaľ  bola urobená nová strecha aj s novým krovom. 
Na základe žiadosti bol Ministerstvom poľnohospodárstva obci poskytnutý príspevok na budovanie verejných 
priestranstiev pre deti. Ide o dve ihriská s hojdačkami a preliezkami o rozlohe 20m×20m. Ihriská budú 
vybudované –jedno na sídlisku za bytovým domom 391 a druhé v dedine pri kostole oproti fare.  Celkové 
rozpočtované náklady-18.716€, poskytnutý príspevok - 11 896€, príspevok spoločnosti  Holcim - 3 500€ a  
zostatok uhradí obec.  
Na základe žiadosti (výzvy) bol obci Rohožník  Výborom pre Finančný mechanizmus a Ministerstvom  
zahraničných vecí  Nórskeho kráľovstva schválený príspevok na rekonštrukciu kotolne na alternatívne palivá. 
Úrad vlády SR zaslal v týchto dňoch list, v ktorom žiada o akceptáciu k ponuke, po ktorej budú následne 
podpísané zmluvy. Predpokladaná doba realizácie projektu je obdobie  od 07/2009 do 4/2011. Projekt bude 
spolufinancovaný do výšky 15% z celkových oprávnených výdavkov zo štátneho rozpočtu SR, 85% tvorí grant 
Nórskeho kráľovstva. Na dodávku diela bude v zmysle zmluvy a grantových podmienok zrealizované verejné 
obstarávanie. 
O bližšie informácie starosta požiadal energetického poradcu, ktorý zastrešuje činnosť kotolne   
p. Petra Ešeka .K zmene systému vykurovania obec pristúpila z dôvodu možnosti zníženia energetickej 
náročnosti,  neúmerného zvyšovania ceny plynu a tiež z dôvodu nežiaduceho stavu kotolne resp. kotlov, ktoré sú 
v letnom období v neúčinnom režime, čo spôsobuje vznik prevádzkových strát. Najväčšou položkou v nákladoch 
na teplo je nákup paliva, ktorým je zemný plyn a činí cca 70% z celkových nákladov. Jednou z možností zníženia 
nákladov je využitie lacnejších palív- v danom prípade biomasy. Obec rokuje s dodávateľmi o dodávke a cene 
drevnej štiepky a v súčasnosti  už má podpísanú zmluvu  na dodávku štiepky so Štátnymi lesmi. V prípade 
prechodu na vykurovanie štiepkou by  cena za teplo mala klesnúť zo súčasných  732,-Sk/GJ v 2009 na cca 605,-
610,-Sk v r. 2010. Technický návrh je 2,5MWh výkonu v drevnej štiepke čo pokryje 70%-80%, kde zvyšok by 
dorábali jestvujúce plynové kotle hlavne v zimnom období. Kotolňa bude poloautomatická s čiastočnou obsluhou. 
Celková investícia sa nepremietne do ceny tepla, náklady na prevádzku sa o niečo zvýšia. Realizáciou projektu 
dôjde k  zníženiu produkcie emisií CO 2. Predpoklad začatia vykurovania drevnou štiepkou je r. 01/2010. 
P. Margita Šarkozyová  sa opýtala ako bude zabezpečená dodávka tepla a teplej vody pri výstavbe novej kotolne. 
Ako je možné, že ZŠ a MŠ mali preplatky a obyvatelia sídliska budú mať  vysoké nedoplatky a  prečo sa cena 
tepla nezvyšovala postupne. P. Ešek: Odstávka kotolne bude občasná a rekonštrukcia sa bude realizovať za 
prevádzky. Starosta obce odpovedal, že preplatky ZŠ a MŠ vznikli  z dôvodu  postupnej výmeny okien a montáže 
termostatických ventilov. Otázku  preplatkov a nedoplatkov hodnotí ako vec hospodárnosti každej domácnosti . 
Celkové stanovisko k danej problematike bolo uverejnené v tlači i na webstránke obce.  
P. Janka Hollá sa opýtala či sa nezhorší kvalita bývania v tejto časti sídliska  zvýšením prašnosti a  hluku  pri 
prevádzke i  zásobovaní  takejto kotolne a navrhla zvolať zhromaždenie obyvateľov sídliska či s tým súhlasia. 
Starosta obce odpovedal, že verejnosť bola o projekte informovaná od r. 2008,kedy bola žiadosť podaná , či už  
na webovej stránke obce alebo v Obecných novinách. Zvolá stretnutie s obyvateľmi obce vo veci pripravovanej 
rekonštrukcii obecnej kotolne – uznesenie č.35/2009 
Mgr. Pfeilerová  sa opýtala, kde bude sklad štiepky, ako sa bude štiepka dovážať . 
P.Ešek: Sklad štiepky bude riešený ako prístavba k existujúcemu objektu kotolne. Prístavba je umiestnená 
v zadnej časti ako samostatná miestnosť. Pre zhotovenie skladu bude nutné vykonať stavebné úpravy i na 
existujúcom objekte kotolne. Štiepka sa bude dovážať v zatvorených autách a tá sa bude do skladu fúkať 
pomocou prídavného zariadenia. Kapacita príručného skladu vie zabezpečiť množstvo paliva na 3 dni (70 ton), 



takže zaťaženie dopravou nebude výrazné. Popol z biomasy je pre prírodu neškodný. Na otázky Ing. B. 
Katrenčíka  p. P. Ešek odpovedal , že prvotným záujmom je riešenie zníženia energetickej náročnosti prevádzky 
kotolne, zabezpečenie čo najnižšej prašnosti , hľadanie najvhodnejších  dodávateľov paliva a zníženie emisií 
CO2.  Starosta ďalej informoval o prebiehajúcich diskusiách s riaditeľom firmy Agroprtner, ktorý má záujem 
smerovať svoju činnosť aj k pestovaniu rastlín  pre výrobu alternatívnych palív. Augustín Hajdúch sa ako bývalý 
pracovník ZŠ opýtal v akom štádiu sa nachádzajú vypracované projekty pre vybudovanie samostatnej kotolne pre 
ZŠ. Starosta odpovedal, že v r.  2006 bola snaha ZŠ vybudovať vlastnú kotolňu, avšak   energetická koncepcia 
neodporúča oddelenie školy od centrálneho zdroja, takéto odpájanie od centrálnej kotolne by malo negatívny 
vplyv na ekonomiku tepelného hospodárstva ako takého . OZ vzalo na vedomie informáciu o pripravovanej 
investičnej  činnosti v obci v roku 2009 – uznesenie č. 24/2009 
 P. M. Šarkozyová sa opýtala čo sa plánuje robiť na ploche za bytovým domom č. 390. Starosta odpovedal, že v 
 tejto časti sídliska bude vybudované futbalové ihrisko pre menšie deti. Plocha  je v súčasnosti  pripravená na 
výsev trávnika, bude zabezpečená  zábranou aby zakorenila.  Po úprave a zatrávnení budú osadené futbalové 
bránky a po uvedení do užívania sa o priestor budú starať  TS obce Rohožník ,ktoré budú trávnik pravidelne 
zavlažovať a kosiť. 
 
K bodu programu č. 7 
Starosta obce informoval o pravidelnom zasadnutí poradného panelu vo firme Holcim, ktorý sa konal 
za účasti starostu obce , poslancov a členov komisií dňa 29.4.2009. Oblasti podpory a spolupráce sú zhrnuté 
v Memorande o spolupráci Holcim Slovensko  a Obce Rohonžík na roky 2009-2015,v ktorom sa okrem iného 
hovorí o zriadení občianskej kontroly v zložení Ing. Bohuslav Katrenčík a MVDr. Vladimír Salai, ktorá má 
povolený vstup do firmy a je  oprávnené kontrolovať  hodnotu emisií a celkový vplyv na životné prostredie . 
Memorandum o spolupráci Holcim Slovensko a Obce Rohožník na roky 2009-2015 je ako príloha k zápisnici. 
OZ vzalo na vedomie informáciu o činnosti Poradného panelu Holcim – obec Rohožník -uznesenie č.33/2009. 
OZ schvaľuje Memorandum o spolupráci spoločnosti Holcim Slovensko a obce Rohožník na roky 2009-2015 - 
uznesenie č.34/2009 
 Starosta predložil návrh na odkúpenie 1 izbového družstevného bytu po pani Jurkovičovej, ktorú obec pre vážny  
zdravotný stav umiestnila do domova sociálnych služieb v Stupave. OZ schválilo odkúpenie 1 izbového 
družstevného  bytu  číslo 18 na 2. poschodí  Školské námestie 397 v Rohožníku od OSBD Senica do vlastníctva 
obce  za 459,70€- uznesenie č. 25/2009  
Pri tejto príležitosti starosta obce prezentoval potrebu vybudovať domov sociálnych služieb v obci Rohožník pre 
starých, chorých ale i občanov, ktorí nemajú rodinu . Celková investícia je vyčíslená na cca. 10 000 000,-Sk.  
Na žiadosť riaditeľky ZŠ Mgr. Pfeilerovej  zvýšiť poplatok v školskom klube detí , jej  OZ uložilo urobiť prieskum 
medzi rodičmi žiakov ZŠ vo veci zvýšenia  príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s hmotným 
zabezpečením školského klubu detí zo sumy 3,25€ na sumu 5€ mesačne  – uznesenie č.31/2009  
Na základe žiadosti OZ schválilo predaj časti pozemku parc. č.334/5 – diel č. 1 o výmere 16 m2 a diel č. 2 
o výmere 22m2podľa geometrického plánu č.85/2007 za cenu určenú  podľa znaleckého posudku a náklady 
spojené s prevodom pánovi Milanovi Rečnému a jeho manželke  Renáte, bytom Záhrady 481/13 Rohožník- 
uznesnie č. 26/2009 
Na základe žiadosti MVDr. Salaia OZ zamietlo odkúpenie pozemkov parc. č. 3104 o výmere  9067 m2 a parc. č. 
3105 o výmere  22718 m2  - uznesenie č. 30/2009 
OZ  zamietlo žiadosť pána Štefana Rudavského o odkúpenie časti obecného pozemku parc. č. 412- uznesenie 
č. 29/2009  
Na základe žiadosti pána Jozefa Krebsa  OZ schválilo prenájom časti obecného pozemku parc. Č. 293/2 na ulici 
Pri potoku o výmere 49m2 pred prevádzkou Pneuservis  Krebs za účelom zriadenia parkovacích miest na dobu 
určitú – jeden rok v zmysle zásad o nakladaní s majetkom obce – uznesenie č.27/2009. 
P. Mária Nováková sa opýtala, kedy príde do obce zubný lekár. Starosta odpovedal, že na Slovensku je vo 
všeobecnosti málo zubných lekárov o čom svedčí aj veľmi malá odozva  na výzvu, ktorú obec podala niekoľko 



krát. Jediným vážnym záujemcom je MUDr. Chamko z Banskej Bystrice, ktorý po prezretí  objektu požaduje 
úpravu  priestorov , ktoré sú z jeho pohľadu pre vykonávanie praxe nevyhovujúce . Po vypracovaní projektov 
budú ďalšie postupy predmetom rokovania, avšak termín nástupu nie je určený. Občania si zdravotnú 
dokumentáciu môžu prevziať v úrade BSK v Bratislave na základe písomnej žiadosti  nového zubného lekára . 
 Na základe žiadosti PZ Hôrka OZ schválilo po následnom rokovaní , ktoré sa konalo 23.04.2009 -  zápisnica 
z rokovania tvorí prílohu k tejto zápisnici -  uzavretie nájomnej zmluvy na prenájom poľovného práva na 
pozemkoch vo vlastníctve obce v prospech PZ Hôrka – znesenie č. 28/2009 
 Mgr. Amália Benkovičová sa opýtala, prečo stavebná komisia neodporučila vyhovieť návrhu  riaditeľky MŠ p. 
Kardianovej, vybudovať detské dopravné ihrisko v areáli MŠ za ušetrené peniaze za kúrenie. Členovia stavebnej 
komisie p. F. Ambra a V. Báchor vysvetlili, že  rozhodnutie nevyhovieť návrhu je dočasné. Prioritou je riešiť 
technický stav budovy MŠ, prečkať finančnú krízu a rozhodujúci bude i výsledok hodnotenia poistnej udalosti .( 
Oprava strechy po víchrici v r. 2008) 
Na základe  žiadosti riaditeľky ZŠ Mgr. M. Pfeilerovej , OZ schválilo použitie prostriedkov z preplatku na platbách 
za dodávku tepla a TÚV na modernizáciu školskej knižnice v zmysle predloženej žiadosti – uznesenie č. 32/2009  
MUDr. J. Vrablicová požiadala o sprehľadnenie križovatky ( orezanie stromov)  pred obvodnou ambulanciou z 
dôvodu častých dopravných kolízií. Prierez  stromov zabezpečia TS obce Rohožník. 
P. A. Buchbauerová požiada starostu obce o pomoc pri zabezpečení ozvučenia  kinosály  KD pri príležitosti 
usporiadania  podujatia k sviatku Dňa matiek. Starosta povedal, že ozvučenie zabezpečí. Ďalej v mene 
spoluobčanov sídliska požiadala o odstránenie betónových skruží, výmenu lavičiek na sídlisku, ktoré sú síce 
natreté , ale značne poškodené, zvýšiť počet odpadkových košov na sídlisku pri detskom ihrisku, opraviť 
chýbajúce kryty na vetracích otvoroch na nájomných bytovkách, vybudovať  prechod z chodníka na cestu pri  
kontajneroch TKO pri bytovke č. 382 pre lepšiu manipuláciu pri zvoze pracovníkmi  firmy A.S.A. a na záver 
upozornila na chlad v bytoch v prechodnom období. Na dané otázky starosta odpovedal , že skruže , opravu 
lavičiek , odpadkové koše a  úpravu časti plochy pre lepšiu manipuláciu s nádobami na TKO  zabezpečí  vedúci 
TS p. Hajdúch, kryty na chýbajúcich otvoroch sú už vyrobené a pripravené na montáž a reguláciu vykurovania 
zabezpečuje ekvitermická regulácia , ktorá automaticky zabezpečuje vykurovanie podľa vonkajšej teploty 
ovzdušia . Pri vonkajšej teplote vyššej ako  15o C je vykurovanie  automatickým systémom odstavené 
z prevádzky.  
Vykurovacie obdobie je od  1.9 – 31.5.,pokiaľ teplota ovzdušia  nestúpne nad  13 o C po dobu dvoch dní a nie je 
predpoklad , že sa teplota zmení.  Zmena podmienok by znamenala nárast ceny za teplo.  
P. Ľ Vrátilová  upozornila na parkujúce nákladné autá na autobusovom nástupišti, ktorých vodiči už v skorých 
ranných hodinách rušia občanov v blízkom okolí. Starosta odpovedal, že problém sa bude riešiť novým 
dopravným značením.  
Novák sa opýtal v akom štádiu sa nachádza riešenie opravy chodníka na autobusovej zástavke pri ihrisku, 
upozornil na zlý technický stav chodníka pri zberných surovinách, zlé umiestnenie stojanov na bicykle pred 
Slovenskou sporiteľňou a  zlý technický stav vstupu do Sporiteľne . Starosta odpovedal, že chodníky budú 
postupne opravované. Hlavná kontrolórka p. N. Topolčányová písomne upozorní vedenie pobočky Slovenskej 
sporiteľne na zlý technický stav ich budovy.  
Správca  Termobytu R p. Janka Hollá spochybnila dôveryhodnosť odpisov na meračoch tepla v bytových domoch  
a obci vytkla,  že podcenila  vážnosť situácie a výpočtom  tepla sa nevenovala dostatočne. Povedala, že cena 
plynu sa výrazne zvýšila a je chyba, že sa nezvyšovalo v priebehu pol roka postupne. Poďakovala poslancom aj 
starostovi za spoluprácu a požiadala starostu aby zo správy o vývoji cien tepla vymazal dátum odpisu 
16.12.2008. Starosta k celej situácii povedal, že Stanovisko k diskusii o dodávke tepla a teplej úžitkovej vody 
poslal všetkým zamestnancom OcÚ a poslal ho aj p. J. Hollej aby ho spripomienkovali.  Stanovisko p. Hollej 
znelo „ Vážený pán starosta , snáď len toho sa obávali občania, že neboli urobené odpočty k 15.12.2008 na 
meračoch tepla firmou Techem, ale treba im vysvetliť, že firma to dokáže v pomere k teplu vypočítať. Pokiaľ 
chcela stanovisko spochybniť, mohla to urobiť. Stanovisko k diskusii je ako príloha k zápisnici. 



P. Hollý poukázal na nevhodné podmienky pre predaj lístkov do kina a upozornil na nedodržanie termínu 
odpovede na žiadosť , ktorú doručil OcÚ ešte v r. 2008. Starosta odpovedal, že p. Kiss a p. Haršáni už hľadajú 
náhradné riešenie a jednou z možností je využívať už jestvujúce okienko na predaj lístkov priamo v kinosále. 
Nedodržanie termínu odpovede prešetrí kontrolórka p. N. Topolčányová. 
Ing. Katrenčík  upozornil na najhoršie hodnoty merania prašnosti za posledné obdobie , ktoré sa blížia hodnotám 
prašnosti  v Bratislave. Navrhuje  zvolať stretnutie starostov dotknutých obcí  a vypracovať štúdiu opatrení ako 
tento nepriaznivý stav riešiť. Jedným z riešení je povinnosť dopravcov dodržiavať vyhlášku a  na prepravu 
sypkého materiálu použiť zabezpečovacie plachty. 
Starosta obce navrhol novozvoleného poslanca J. Ambru do komisie pre verejný poriadok . P. Ján Ambra funkciu 
člena komisie pre verejný poriadok prijal. 
 
K bodu programu č. 10 
Starosta  obce poďakoval prítomným za účasť. 
 
Zapisovateľ:      Alena Karšayová                          ............................................... 
 
Overovatelia :   František Ambra                          ............................................... 
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                                                                                                                  starosta obce                                                                                   


